
 

 

Beretning på generalforsamlingen 2017 i antenneforeningen Stofa Vestamager 
 
Der har igen i år været et par henvendelser fra medlemmerne, hvor vi har hjulpet enden direkte 
eller med kontakt til Stofa. 
 
Et medlem har rettet henvendelse omkring muligheden for at skifte udbyder, orienteret omkring 
forholdene/ejerskabet af netværket. 
 
Et medlem har rettet henvendelse og bedt bestyrelsen om at arbejde for at oprette brugerråd jf. 
Ændringerne i Dragør Antenneforening. Medlemmet blev orienteret om, at det ikke var 
bestyrelsens holdning. Dette afstedkom efterfølgende en forslag til generalforsamlingen, der bliver 
behandlet under indkomne forslag. 
 
Der har siden sidste generalforsamling været en del mødeaktivitet på formandsniveau med Stofa, 
hvor regionens Stofaejede antenneforeninger var deltaget. 
Der har til møderne været skiftende Stofamedarbejdere, mens formændene har deltaget i de fleste 
af møderne.  
På sidste møde blev det gjort helt klart, at antenneforeningerne var helt frit stillet - om de ville kalde 
sig Råd eller Foreninger. I flere af de mindre foreninger var der ikke nok interesse til at stille en 
bestyrelse i en forening, hvorfor de ønskede at nedlægge foreningen og i stedet oprette et råd. I 
rådene ville der stadig blive afholdt møde/generalforsamling - nu i stedet et brugerrådsmøde. 
 
Stofa Vestamager - sammen med flere andre foreninger - holdt fast på at fortsætte som en 
forening med bestyrelse og generalforsamlinger.  
Dette var der fuld opbakning til fra Stofa's side. 
  
Stofa er desværre forhindret i at deltage i dag - pga. Anden mødeaktivitet. 


